
 
 

 

 
Frågor inför kommunstyrelsen 7 februari 2023 

 

Fleminggatans vård- och omsorgsboende 

 

1. Fem medarbetare har tagits ur tjänst, när skedde detta?  

2. Har några av incidenterna polisanmälts? 

3. Vi vill ha mer information om dödsfallet. Vad är det som är oklart kring det?  

4. Varför fick de anhöriga information om övergreppen mer än ett halvår efter att det skett? 

5. Hur långt efter händelserna har kommunen gjort IVO-anmälningarna? 

 

 

För Sverigedemokraterna 

Elizabeth Puhls 

Thomas Norrman 

Richard Carlsson 

 

 

 

 

 


